
 

 

ESBORRANY ACTA CONSELL ESCOLAR MUNICIPAL CELEBRAT EL DIA 27 

D’ABRIL DE 2017 EN EL SALÓ DE SESSIONS DEL PLE DE L’AJUNTAMENT 

Assistents: 

Sr. M. C. F. – Regidor d’Educació. 

Sra. J. V. B. – Directora CEIP Mes d’Escoto. 

Sra. A. O. F. – Rpt. AMPA CEIP Mes d’Escoto. 

Sra. P. G. F. – Directora CEIP Eres Altes. 

Sra. E. G. G. – Rpt. AMPA CEIP Cervantes. 

Sr. C. B. M. – Rpt. Directors Col·legis Conc. i Priv. localitat.  

Sr. S. T. R. – Rpt. AMPA Col·legi Assumpció de la Ntra. Sra. 

Sra. E. F. F. - Rep. Directors IES Localitat. 

Sr. E. V. Z. – Rpt. AMPA IES Pla de Nadal. 

Sr. M. A. G. – Director Escola d’Adults i Tècnic d’Educació. 

Sra. F. F. G. – Coordinadora de les Escoles Infantils Municipals. 

Sr. J. J. C. S. – Director dels Conservatoris Professionals Municipals. 

Sr. D. A. S. A. - Rpte. FSP UGT. 

Sr. J. A. G. – Rpte. CCOO. 

Sra. L. M. G. – Rpte. CCOO. 

Sra. M. J. F. E. - Rpte. STIE Col·legis. 

Sr. M. R. S. – Becari àrea Educació. 

J. G. H. – Secretari. 

Excusen la seua absència els membres no presents. 

Sent les díhuit hores i onze minuts, es reunixen les persones relacionades a l’inici de la present 

acta en el lloc i la data abans indicats per a tractar el següent orde del dia: 

Primer: Aprovació si és procedent de les actes anteriors de dates 19 i 26 de gener 

de 2017. 

El Consell Escolar Municipal, per majoria absoluta del nombre de membres presents, aprova les 

actes de data 19 i 26 de gener de 2017. 

Segon: Aprovació de la Zonificació Escolar per al procés ordinari de matricula 

curs 2017/2018 a Riba-roja de Túria. 
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Comença M. C. indicant que s’ha revisat pels directors dels centres el mapa que s’ha realitzat 

per a establir les zones. S’ha agafat la mateixa zonificació que l’any passat, retocant els límits per 

a equilibrar els naixements. Hi ha hagut pocs casos que retocar. Este document es passarà als 

centres perquè ho exposen. Les urbanitzacions també s’han inclòs en la zonificació de manera 

que s’inclou tota la informació en un mapa. El Col·legi Assumpció de la Ntra Sra té zona única i 

la zona de Ciutat Jardí també. 

E. F. pregunta pels casos de fora de termini que es presenten al llarg del curs com s’adjudiquen, 

si es té en compte la zonificació. 

M. C. contesta que es té en compte el centre sol·licitat per la família i la ràtio que tinga en eixe 

moment el centre sol·licitat, no se seguix la zonificació del procés ordinari. 

S’aprova per tots els membres presents el mapa de Zonificació Escolar. 

Tercer: Precs i preguntes. 

M. C. indica que N. G. va plantejar que calia constituir el Consell Escolar Municipal, i estem 

esperant que ens diga si estem en procés. En 2013 es va fer la convocatòria i al juny es va 

demanar la renovació de què encara no ho havien fet. Ho han parlat amb Nieves i segons el que 

N. ens informe, actuarem. Es farà atenent a la representativitat que indique la normativa. En 

Conselleria també li informaren sobre la corresponent representativitat sindical. 

J. A. assenyala que la Comissió d’Escolarització tampoc està ben format segons la Llei. 

S. T. i J. V. contesten que s’ha fet segons la llei i que així ho ha indicat la inspectora. 

J. V. indica que segons com està constituït el Consell Escolar creu que tampoc estan tan lluny 

segons el que indica la llei, ho han vist alguns directors junt amb Mario i Miquel. Hi ha entitats 

que no tenen representació perquè no existixen. 

J. A. demana que es podria enviar la referència de les lleis en què s’arreplega la normativa i 

basant-se en la qual es va constituir. 

L. M. indica que ella ho ha preguntat i diu que la representació sindical que ara hi ha és un 

acord per una millora social. La representació és per una sol·licitud de millora. 

M. C. indica que es va a fer el procés de constitució junt amb Nieves. Estan treballant-ho i han 

vist que estaria compost per 20 o 21 membres: 1 representant de l’Administració, 6 membres de 
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professorat i pares, 2 directors un de centre públic i un altre de centre privat, 2 representants 

sindicals i 1 regidor. Segons informe Nieves, es comunicarà. 

M. A. recorda que la reunió informativa de 3 anys i per a aquells que participen per primera 

vegada en el procés ordinari de matricula serà dijous que ve 11 de maig a les 19:00 hores en el 

Centre Social. 

M. C. recorda que del 22 al 29 de maig, segons el calendari que s’ha publicat es realitzen la 

presentació de sol·licituds. 

I no havent-hi més assumptes que tractar s’alça la sessió sent les díhuit hores i trenta-cinc 

minuts. 

 

 

 


